

7D6N

CHARMS OF CENTRAL VIETNAM

Experience The Most Beautiful French Train Route in Vietnam

Danang – Hoian – Bana Hill Resort – Phong Nha Cave – Hue – Myson



TC: VNM-606-7D

HIGHLIGHTS

CONNECTING CENTRAL HERITAGE

The Hue-Danang tourist train named "Connecting Central Heritage" has attracted tens of thousands of tourists to experience Vietnam's most beautiful railway line, and one of the top ten most beautiful railway lines in the world.

On the way, you can enjoy the majestic natural scenery at the intersection of north and south, with the majestic Changshan Mountains on one side and deep blue East China Sea on the other.

This train will take you to experience what is known as the "Penglai Wonderland"

Experience the most beautiful French Train Route in Central Vietnam

PACKAGE INCLUSIVE

- ✓ 2 night hotel in Danang w bf
- ✓ 2 night hotel in Hue w bf
- ✓ 2 night hotel in Hoian w bf
- ✓ Tours, Meals & Transfer as per Itin
- ✓ Admission fee as per itinerary

PACKAGE EXCLUDES

- ✓ Compulsory Tipping to Guide/Driver USD5/Pax/Day
- ✓ Visa fee, if required
- ✓ Personal Travel Insurance
- ✓ All personal expenses

NEW

DAY 1 ARRIVAL → DANANG

(Dinner)

Upon arrival at Da Nang International airport, meet our guide and driver, transfer to visit **The Pink Church**, drive around the **Son Tra Peninsula** to admire the beauty of the whole city, visit **Linh Ung Pagoda**, **My Khe Beach**. Dinner at local restaurant & overnight in Danang

HOTEL: PARACEL /AVATAR /BLUE SUN OR SIMILAR 4*

DAY 2 DANANG - BANA HILL - DANANG

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Breakfast, transfer to **Bana Hills**. You have a chance to ride on a modern system of cable cars helps you get a bird's-eye view, very miraculous and attractive. You will visit some old French villas en route, as well as the suspension bridge, **Nui Chua & the Mountain Peak** (at the height of 1,487m). Next visit **Vong Nguyet Villa Vakyamuni Buddha's Monument**, continue to visit **Golden Bridge**, enjoy stunning panoramic views of majestic scenery from above. After lunch, go down to Danang by cable car, shopping at **Han Market**, visit **Dragon Bridge**, **Han River Bridge**, **Love Bridge**. Dinner and overnight in Danang.

HOTEL: PARACEL /AVATAR /BLUE SUN OR SIMILAR 4*



DAY 3 DANANG - HUE BY HERITAGE TRAIN

(Breakfast/Lunch/Dinner) HD2: 0750-1105

Breakfast, transfer to train station to take the **Connecting Central Heritage train** to Hue. On arrival in Hue, pick up and transfer for lunch. After lunch, visit **Thien Mu Pagoda** then visit **Khai Dinh Royal Tomb**, **Incense Making Village**. Enjoy **Vietnam Royal Style dinner**. Overnight in Hue.

HOTEL: THANH LICH ROYAL / ROMANCE OR SIMILAR 4*

DAY 04 HUE - PHONG NHA CAVE - HUE

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Breakfast, transfer you to Quang Tri and have Mass at Our Lady of Lavang - Basilica of Vietnam Catholic, and find the source of the legend of the apparition in 1798 & listen to people talk about the miracles of Our Lady did. Visit **Hien Luong Bridge**- central Vietnam. The bridge crosses the River side, and National Highway 1 passes through the bridge. During the period of the division of North and South Vietnam, this river was the dividing river at 17 degrees north latitude, It's a historical photo stop. Continue to Quang

Binh. Lunch will be served at local restaurant

After lunch, **take boat trip** on Son River to visit **Phong Nha Cave**. This cave is a wet cave and famous for its rock formation. Transfer to Hue, Dinner local restaurant & overnight in Hue.

HOTEL: THANH LICH ROYAL / ROMANCE OR SIMILAR 4*

DAY 05 HUE - HOIAN

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Breakfast at hotel, transfer to visit the **Imperial Citadel** - built on 1804 and recognized by UNESCO as World's Culture Heritage. Continues to visit **Flag Tower**, **Noon Gate**, **Nine Dymastic Urns**, **Nine Holy Cannons**, **Thai Hoa Palace**, **Forbidden Purple City**. Lunch will be served at local restaurant. In the afternoon, transfer to Hoian - a major Asian trading port in the 17th and 18th centuries, dinner and overnight in Hoi An.

HOTEL: SINCERITY / SILKIAN HOIAN OR SIMILAR 4*

DAY 06 HOIAN - CAM THANH COCONUT VILLAGE - MYSON

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, Transfer to visit **My Son World Cultural Heritage Site** where was formerly the centre of the Cham Kingdom. There are more than 70 constructions made of bricks and stone built between 7th & 13th century in accordance with different architecture styles. After lunch, transfer to Hoian passby and boarding the boat and travelling to **Cam Thanh Water Coconut Village**. While the bamboo boat along the river, observing beautiful Hoi An rural lives with water coconut forest in the background. After that, slowly rowing to the village and enjoy interesting show. Thus, transfer to Hoi An, you will discover the charming of Hoi An ancient town by walking to visit a traditional **Chinese Communal House**, **Hoi Kien Temple**, ancient **Tan Ky Merchants' Houses**, the 400-year-old **Japanese Covered Bridge** & spending time in **Colorful Hoi An Local Market**, Free time for shopping at Hoi An Ancient Town. Dinner and overnight in Hoi An.

HOTEL: SINCERITY / SILKIAN HOIAN OR SIMILAR 4*

DAY 07 HOIAN -DANANG→DEPARTURE

(Breakfast)

Breakfast, flight back to Singapore. Your tour ends with memories of a truly delightful holiday with **WTS Travel**.

WTStravel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS



A member of



NTA

NATIONAL TRAVEL ASSOCIATION

TRAVEL AGENTS SINGAPORE

OUR OUTLETS:



wtstravel

+65 9116 6994

wtstravelsg

wtstravel.com.sg

enquiries@wtstravel.com.sg

七天六晚

古色古香越南中部游

中部遗产的火车*体验越南最美法国火车路线

岘港 * 巴拿山法国村 * 壮丽峰芽洞 * 顺化 * 会安-椰子村 * 美山圣地



TC: VNM-606-7D

行程特色

*体验越南中部最美法国火车路线

名为“连接中部遗产”的顺化-岘港旅游专线吸引了数万名游客体验越南最美铁路线，也是世界最美十大铁路线之一。

途中可观赏北方和南方交汇处雄伟壮丽的自然风景，一侧为雄伟的长山山脉，另一侧为深蓝色的东海。

这列火车将带您去领略素有“蓬莱仙境”的体验。

*参观令人惊叹的壮丽峰芽洞

行程包含

- ✓ 二晚会安酒店住宿
- ✓ 二晚顺化酒店住宿
- ✓ 二晚岘港酒店住宿
- ✓ 餐饮, 参观景点以行程为依据
- ✓ 导游以英语讲解为主

行程不包含

- ✓ 必须给导游+司机的小费: 每人每天美金五元
- ✓ 入境签证
- ✓ 个人旅游保险
- ✓ 个人消费
- ✓ 自费项目: 游乐场蜡像馆需另付费: 美金 5

NEW



第一天 新加坡 → 岘港

(晚餐)

到达岘港国际机场后，由专业导游迎接，前往参观**粉红教堂**，参观**山茶半岛**，观光岘港全城市的美丽风景，参观**灵应寺庙**，**美溪海滩**，晚餐於住宿岘港

HOTEL: PARACEL / AVATAR / BLUE SUN OR SIMILAR 4*

第二天 岘港 - 巴拿山法国村 - 岘港

(早 / 午 / 晚)

早餐后，前往**巴拿山**，乘坐缆车，参观**法国村**，**峰山与山顶**（在距离 1487 米高），继续参观**望月别墅**，**释迦牟尼佛的纪念碑**，特别是**佛手桥**，从上面欣赏壮丽景色的壮丽全景。午餐后，乘坐缆车返回岘港，街**韩市场**购物，参观**龙桥**，**韩江桥**，**情人桥**，晚餐於住宿岘港

HOTEL: PARACEL / AVATAR / BLUE SUN OR SIMILAR 4



第三天 岘港 - 顺化 (遗产火车)

(早 / 午 / 晚) HD2: 0750-1105

早餐后，前往火车站，乘坐**连接中部遗产**的火车前往顺化。到达后，享用午餐。下午参观越南出名的**天母寺**，继续参观**启定皇帝陵墓**，顺化**沉香村**，晚餐享用越南的皇帝餐入住顺化酒店休息。

HOTEL: THANH LICH BOUTIQUE / ROMANCE OR SIMILAR 4

第四天 顺化 - 峰芽洞 - 顺化

(早 / 午 / 晚)

早餐后，送您到广治省，在越南天主教**拉旺圣母大教堂**，参加弥撒，并找到 1798 年圣母显灵传说的来源，听人们讲述圣母所行的奇迹，前往参观**显良桥**，是位于越南中部广治省永灵县境内的一座桥。该桥跨越边海河，国道 1 号由该桥上经过。在南北越分治期间，边海河是 17 度线的界河，因而

显良桥是越南民主共和国（北越）和越南共和国（南越）之间通行的重要桥梁，一个具有历史的打卡地点。继续前往广平省，午餐於当地餐厅。下午乘坐小船参观**风牙洞**。这个洞穴是一个湿洞，因其岩层而闻名。返回顺化城市。晚餐和住宿顺化

HOTEL: THANH LICH BOUTIQUE / ROMANCE OR SIMILAR 4*

第五天 顺化皇家宫殿 - 会安古镇

(早 / 午 / 晚)

早餐后，前往参观建于 1804 年的**皇家宫殿**，这里游客可以欣赏特色的建筑如：**旗帜塔**，**午门**，**九功臣像**，**太和殿**，**紫禁城**，**九鼎**等。午餐於当地餐厅，下午前往**会安古镇**，晚餐於会安当地餐厅，入住酒店休息。

HOTEL: SINCERITY / SILKIAN HOIAN OR SIMILAR 4*

第六天 顺化 - 迦南岛椰子村 - 美山圣地

(早 / 午 / 晚)

早餐后，前往广南省的世界文化遗产越南小吴哥窟之称的**美山圣地**。在此，游客会观赏到 1000 年前建成的**古寺**，**古塔**。午餐后，游览**迦南岛椰子村**，在河上乘竹篮船游览及欣赏一场有趣的表演。午餐后，前往**会安古镇**，游客漫步欣赏会安古城留下来的世界文化遗产如：**福建会馆**，**新奇传统住宅**，400 年历史的**日本桥**，自由在**会安古街**与**本地市场**购物。晚餐於会安当地餐厅，入住酒店休息

HOTEL: SINCERITY / SILKIAN HOIAN OR SIMILAR 4*



第七天 会安 - 岘港 → 新加坡

(早餐)

早餐后，于指定时间送往岘港机场，返回美丽家园。希望你与贵宾旅运有个愉快的旅程。

◎ 如果中文和英文有不符之处，将以英文为准。

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS



A member of: NTAS

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

ig wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg